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STATUTÁRNÍ MĚSTO LIBEREC     
Výbor pro sport Zastupitelstva města Liberec 

 

 

 

Zápis z 5. zasedání Výboru pro sport Zastupitelstva města Liberec 

konaného dne 28. 5. 2024 

Přítomni: Ing. Jakub Vytiska, Mgr. Renata Balašová, Jan Bartoš, Ing. Mgr. Jan Kubeš, 

Ing. František Příhoda, Jiří Veverka, MUDr. Jiří Vytiska, Mgr. Vít Zákoucký 

Omluven: Bc. Martin Trita 

Nepřítomen: Ing. Jiří Veselka, MBA 

MML: Adam Lenert, MBA, Ing. Jaroslav Schejbal, Mgr. Eva Bulířová, Bc. Jana Kvapilová, Jana 

Nalezencová, DiS. 

1. Zahájení zasedání 

Předseda Výboru pro sport Ing. Vytiska přivítal všechny přítomné na 5. zasedání výboru v roce 

2024. Poté konstatoval, že je přítomno 7 členů výboru, a tímto je výbor usnášeníschopný.  

Program 

1.  Zahájení zasedání Ing. Jakub Vytiska 

2.  Materiály předkládané do zastupitelstva města:  

 2.1  Změna termínu rozhodnutí o poskytnutí dotací 

z programů 6. 1 a 6.4 dílčího Sportovního fondu 

v rámci Dotačního fondu statutárního města Liberec 

pro rok 2024 

Adam Lenert, MBA 

 2.2 Změna usnesení – souhlas s realizací a záměr finanční 

spoluúčasti statutárního města Liberec v rámci 

projektu „Tréninkové a posilovací hřiště“ 

Adam Lenert, MBA 

3.  Informace o materiálech projednaných radou města 

z oblasti sportu – květen 2024: 

 

 3.1 Poskytnutí finančních darů za úspěšnou sportovní 

reprezentaci města Liberce  

Adam Lenert, MBA 

4.  Hodnocení podaných žádostí o poskytnutí dotací 

z Programu 6.1 - pravidelná sportovní činnost dětí 

a mládeže a z programu 6.4 – podpora v oblasti 

zabezpečení provozu a údržby sportovních zařízení 

Adam Lenert, MBA 
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5.  Prezentace sportovních klubů 

 

zástupci sportovních 

klubů 

6.  Různé 
 

Ing. Vytiska citoval obsah navrženého programu. Připomínky nikdo nevznesl, předsedající nechal 

o programu hlasovat. 

Hlasování č. 1 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

7 7 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

2. Materiály předkládané do zastupitelstva města 

2.1 Změna termínu rozhodnutí o poskytnutí dotací z programů 6. 1 a 6.4 dílčího Sportovního 

fondu v rámci Dotačního fondu statutárního města Liberec pro rok 2024 

A. Lenert, MBA, shrnul obsah materiálu. Změna termínu rozhodnutí souvisí s personálními 

změnami ve vedení statutárního města Liberec a s tím souvisejícími kroky. 

Žádné připomínky nebyly vzneseny, Ing. Vytiska nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

Hlasování č. 2 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

7 7 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

2.2 Změna usnesení – souhlas s realizací a záměr finanční spoluúčasti statutárního města 

Liberec v rámci projektu „Tréninkové a posilovací hřiště“ 

A. Lenert, MBA, shrnul obsah materiálu Tělovýchovná jednota BÍLÍ TYGŘI LIBEREC, z.s., 

ve Výzvě 11/2023 neuspěla. Po podání žádosti ve Výzvě 04/2024 bylo zjištěno, že žádost trpí 

vadou, a to usnesením Zastupitelstva města Liberec, týkající se Výzvy 11/2023. Spolek požádal 

o změnu usnesení na základě výzvy NSA. 

Žádné připomínky nebyly vzneseny, Ing. Vytiska nechal hlasovat o návrhu usnesení. 

Hlasování č. 3 

PŘÍTOMNO: PRO: PROTI: ZDRŽEL SE: NEHLASOVAL: VÝSLEDEK: 

7 7 0 0 0 PŘIJATO 

 

 

3. Informace o materiálech projednaných radou města z oblasti sportu – květen 2024 

3.1 Poskytnutí finančních darů za úspěšnou sportovní reprezentaci města Liberce 

A. Lenert, MBA, shrnul obsah materiálu. Ke dni 30. 3. 2024 přijal odbor majetkové správy sportu 

celkem 35 vyplněných formulářů na poskytnutí daru, z toho 11 sportovců a 3 sportovní týmy 

splnili nastavené podmínky ocenění za medailová umístění. Přehled oceněných sportovců je 

zveřejněn na městských webových stránkách, v případě zájmu může být členům výboru poskytnut.  
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Na jednání se dostavil Ing. Mgr. Jan Kubeš, počet členů výboru na jednání je 8. 

 

4. Hodnocení podaných žádostí o poskytnutí dotací z Programu 6.1 - pravidelná sportovní 

činnost dětí a mládeže a z programu 6.4 – podpora v oblasti zabezpečení provozu a údržby 

sportovních zařízení 

Ing. Schejbal shrnul obsah předloženého materiálu. V rámci programu 6.1 bylo rozpracováno 

85 žádostí, z toho 84 bylo podáno v termínu. 82 žadatelů splnilo podmínky vyhlášení, 3 žadatelé 

byli z hodnocení vyřazeni pro nesplnění podmínek vyhlášení (nedoložení kontaktů na zákonné 

zástupce, nedodržení podmínky doložení základny členů, kteří navštěvují kroužky alespoň 1 týdně, 

neodeslaná žádost v systému Grantys). K rozdělení je navrhováno 24 311 783 Kč.  

Následovala diskuze k nedodrženým podmínkám vyhlášení ze strany žadatelů, k počtu 

handicapovaných sportovců v rámci města Liberce a chybějícímu zázemí (vhodné haly) pro tyto 

sportovce. 

Ing. Schejbal shrnul informace k podaným žádostem do programu 6.4. V termínu bylo podáno 

21 žádostí. 18 žadatelů splnilo podmínky vyhlášení, 3 žadatelé nedodrželi účel projektu a byli 

z hodnocení vyřazeni. U třech žádostí došlo správcem programu k úpravě uznatelných výdajů 

projektu a u dvou také k úpravě výše požadované dotace z důvodu částečného nesplnění účelu 

programu. O maximální výši dotace 50 000 Kč na dva kalendářní roky zažádalo 9 žadatelů. 

K rozdělení je navrhováno 670 000 Kč. 

Ing. Vytiska na závěr uvedl, že se hodnocením a hlasováním o usnesení materiálu bude výbor 

zabývat na svém následujícím zasedání, před projednáním v zastupitelstvu města. 

 

5. Různé 

Členové výboru se dohodli na úpravě času zasedání. Výbor pro sport se bude konat v úterý 

od 15:30 hodin v týdnu, kdy zasedá Zastupitelstvo města Liberec. 

Mgr. Zákoucký informoval o připomínkách zaslaných z NSA, které souvisejí s podanou žádostí 

na rekonstrukci libereckého atletického stadionu. Konkrétně poukázal na problém s velikostí šaten 

v přístavbě, bývalé kužeĺně (chybějící plány). Na vypořádání připomínek je lhůta 10 dnů, nyní 

pracují na odstranění nedostatků. 

J. Veverka se dotázal na aktuální situaci libereckého bazénu. 

A. Lenert, MBA, uvedl, že byl zadán posudek na dokumentaci u ČVUT Praha, který by měl být 

vypracován do 50 dnů. Zasedat bude výběrová komise, a pokud neshledá pochybení, mohla by 

vybrat nebo potvrdit nového vítěze. Vstoupit do celé věci může i ÚOHS.  

Bazén 25 m nyní využívají sportovní oddíly, v průběhu června je připravováno otevření pro 

veřejnost, kde je počítáno s kapacitou 300 osob. Vstup by byl ze sluneční louky, bez provozu šaten, 

kde by bylo možné zajistit kontejnerové převlékárny. Plánováno je nainstalovat nějaké atrakce pro 

děti (např. skákací hrady).  

Proběhlo jednání se zástupci liberecké teplárny v návaznosti na probíhající převod parovodu na 

horkovod, který také s provozem bazénu souvisí (nelze např. vytápět pánské šatny).  

Aktuálně lze zabezpečit provoz bazénu 25 m do října, bazén 50 m není z technických důvodů 

reálné zprovoznit. Provozovatelé bazénu mají na jednání rady města připravit finanční vyčíslení 

navrhovaného provozu. Dále zmínil týdeník s aktuálními informacemi o dění v bazénu, který bude 

připravován ve spolupráci s tiskovým oddělením MML. 

Ing. Schejbal doplnil, že když se časovala rekonstrukce bazénu, tak bylo počítáno s realizací green 

net. Poukázal na významný technologický zásah, kde není kapacita na vytápění. 



Zápis z 5. zasedání Výboru pro sport konaného dne 28. 5. 2024 

 

4 

 

A. Lenert, MBA, navrhl, pokud bude zájem ze strany členů výboru, přizvat na příští zasedání 

výboru provozovatele bazénu. 

 

6. Prezentace sportovních klubů 

Na jednání byli přizváni zástupci spolku Slavia Liberec orienteering, z. s., Petr Kruliš 

a Mgr. Bohdana Heczková, Ph.D.  

Mgr. Heczková, Ph.D., krátce představila činnost klubu a jeho specifika. Orientační běh je sportem 

pro všechny věkové kategorie, ale je také založený na zkušenostech. Dále hovořila o frekvenci 

soutěží a náročné přípravě tréninků.  

P. Kruliš krátce zmínil historii klubu od jeho vzniku. V současné době má klub 207 členů. Celkové 

příjmy činí 1 100 000 Kč, tvoří jej dotace, členské příspěvky, pořádání a ostatní, mezi náklady 

patří závody, tréninky, soustředění, podpora a další. 

Mgr. Heczková, Ph.D., informovala o sportovních úspěších napříč věkovými kategoriemi 

(medailová umístění na MČR, ME aj.) Následně popsala práci s dětmi a mládeži. 

P. Kruliš uvedl pořadatelskou činnost a vyjmenoval soutěže – festival mládeže, veteraniáda, 

mezinárodní a veřejné závody, olympiáda dětí a mládeže a jiné. Dále hovořil o nedostatku trenérů, 

složitém zajišťování závodů, uvedl též složitější komunikaci s TMR. Následně zmínil budoucí 

spolupráci s Armádou ČR. Na závěr poděkoval městu Liberec za dotační podporu.  

Ing. Vytiska poděkoval zástupcům spolku Slavia Liberec orienteering, z. s., za účast na jednání 

a provedení prezentace. 

Žádné další dotazy ani náměty nikdo nevznesl, jednání výboru bylo ukončeno v 17.10 hodin. 

Následující jednání Výboru pro sport se uskuteční v úterý 25. 6. 2024 od 15:30 hodin (místo 

jednání bude dodatečně upřesněno). 

 

 

 

 

Zapsala: Bc. Jana Kvapilová, tajemnice výboru, dne 31. 5. 2024. 

 

 

 

Ověřil: Ing. Jakub Vytiska, v. r., předseda Výboru pro sport 

 

 


